
Protokoll ST110. 2021-03-25
Protokoll fört vid telefonmöte av styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund  torsdagen den 
25 mars 2021.

ST110:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST110:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande 
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Berith Abrahamsson/Kassör
Erik Nordenberg/Ledamot
Sture Arnesson/Ledamot
Thomas Fridlund/Ledamot
Jerry Eklöf/DTL/Adjungerad 

ST110:03 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes  med tillägg under övriga frågor
Ansökan förtjänsttecken.

ST110:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST109 2021-02-04 justerades och 
lades  till handlingarna . 

ST110:05 Rapport ekonomi
Berith vår kassör informerade om fortsätt god ekonomi föreningen. Inga större 
förändringar sen senaste styrelsemötet. Nuvarande behållning  ca 150 000 kr.  
  

ST110:06  Ansökan från klubbar om ekonomiskt stöd p g a Coronapandemin
Skrivelse har gått ut till alla klubbar angående ekonomiskt stöd. Ingen klubb har begärt 
ekonomiskt stöd. Frågan hålls öppen om någon klubb kommer att behöva ekonomiskt stöd.
Vi har fått mejl från Solstabridgen styrelse om årsavgiften på 100 kr till VDB för säsong 
2021-2022 som de vill skall betalas åter till medlemmar p g a att deras medlemmar inte fått 
valuta för de pengarna.. Föreslår utbetalning sker i klumpsumma till respektive klubb som 
klubben vidarebefordra till sina medlemmar. Totalt skulle återbetalningen bli ca 44 000 kr. 
Vi diskuterade frågan intensivt och kom fram till 2 förlag som vi röstade om
1/ Återbetalning  med 100 kr till varje klubb för vidare befordran till medlemmar
2 / Avslag, pengarna skall användas till att stötta bridgen på olika sätt
Beslut med 3 röster för förslag 2.
Till nästa styrelsemöte skall vi ta fram underlag för eventuell ändring av medlemsavgiften 
till VDB. Berith vår kassör kollar upp till nästa möte. Om vi kommer fram till att ändring 
behövs blir det först för säsong  2022-2023 p g a beslut kan endast tas på nästa årsmöte.   
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ST110:07 Aktuellt läge inom VDB under Coronapandemin
Vi har via mejl omprövat tidigare beslut om att inte arrangera DM-tävlingar via nätet, 
övriga distrikt anordnar tävlingar så varför ska vi vara sämre. Jerry har hållit i trådarna 
kring dessa arrangemang.
DM-lag spelas på BBO med fem deltagande lag från vårt distrikt. Avgiften 800 kr/lag. 
Spelas mellan 26/3-11/4. Jerry blir lagens backup om problem uppstår. 
DM-disciplinerna spelas på Real-bridge. Avgift 120,00/deltagare.
17/4 DM-dam
8/5 DM-mixed
22/5 DM-veteran
29/5 DM-par open
Tävlingsledare blir Jerry Dtl och Tina Elfstedt.
Arvoden till tävlingsledare tar vi upp på nästa möte. 
VDB har sponsrat spelavgifter till DM-tävlingarna.

ST110:08 Inledande tankar om spelåret 2021-2022
Jerry har preliminärt förslag men mycket kan komma att hända så ändringar kanske 
behövs. Preliminära spelprogrammet kommer att läggas ut på hemsidan så alla kan ta del av
det och komma med ändringar.

  
ST110:09 Övriga frågor

Styrelsen ställde sig bakom en ansökan om SBS:s förtjänsttecken silver för May-Lis 
Lindblom kommer att skickas till SBS.  

ST110:10 Nästa möte
Nästa möte planeras till torsdagen den 27 maj kl 17,00 i Solstabridgens lokaler eller som 
telefonmöte.

ST110:14 Mötet avslutas
Gösta tackade för vårt deltagande och avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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